










Podrobný popis projektu 

 

Náš klub se dostal do svízelné situace, kdy po ukončení činnosti Bohemia energy 
která nám dodávala plyn, jsme byli odkázaní na DPI ( Innogy) a cena je 
trojnásobná. Pokud nechceme omezit rozsah své sportovní činnosti a jelikož 
jsme jako stolní tenis vnitřním sportem  a dle pravidel našeho sportu nemůžeme  
a ani sami nechceme omezit hlavně teplotu v tělocvičně , kde by to již ohrožovalo 
i zdraví jednotlivých hráčů. Proto jsme se rozhodli obrátit se na město Ústí nad 
Orlicí s žádostí o finanční výpomoc na úhradu zvýšených nákladů na odběr plynu.  

Věříme v kladnou reakci a doufáme, že pochopíte v jaké jsme situaci. 

   


